
Geachte heren,

Mijn naam is Rober Smith, uitbater van de Vlisterstee in Vlist.

Graag wil ik u aandacht vragen voor het volgende,

De motie van Dhr. Dekker van het CDA stuit mij namelijk nogal op de borst

Deze motie bestaat uit twee delen, 

Met punt 1 het handhaven van de overtreders van geluid en snelheid van de motorfietsen aanpakken 
ben ik het uiteraard eens, al vind ik het vreemd dat het hier alleen om motorrijders gaat.

Maar wat schetst mijn verbazing er word in punt twee genoemd, als de politie niet voldoende 
capaciteit heeft of kennis en of niet de financiële middelen drie dijken af te sluiten, daar gaat het mij 
te ver!

Er is tenslotte een wetgeving die bepaald hoeveel db,s de motoren kunnen en mogen maken, het kan 
toch niet zo zijn dat de overtreders er voor gaan zorgen dat de motor rijders die zich aan de regels 
houden en binnen het aantal dbs rijden de dupe worden van de overtreders! zij betalen immers ook 
gewoon wegenbelasting.

Daarom pleit ik hier voor handhaving, i.p.v. afsluiting!

Al jaren zijn gemeente en ondernemers bezig om meer toeristen te trekken in de Krimpenerwaard 
,hier word heel wat belastinggeld geld ingestoken en wat schetst onze verbazing nu, als men met de 
motor komt zijn deze  toeristen straks ineens niet meer welkom op het mooiste plekje binnen de  
Krimpenerwaard Vlist genaamd.

Ik begrijp dat er een actieve groep klagers is  die nogal overspannen zou raken van dit geluid, ja er 
rijden natuurlijk wel groepen motorrijders maar al die groepen  zijn geen overtreders!  maar ik vraag 
me af wat is het volgende, moeten de tractoren straks ook geweerd worden, daar rijden er immers 
ook genoeg van binnen onze mooie Krimpenerwaard,  deze zijn ook zeker niet muisstil, en wat met 
de groepen  wielrenners die in alle vroegte in het weekend door het mooie gebied koersen en bij 
elke  tegenligger luidkeels roepen tegen, tegen, hier zijn ook mensen die daar last van hebben, maar 
ik vind laten we het gebied nu eens leefbaar houden, voor alles en iedereen en het door de 
boosdoeners nu eens niet laten verpesten!

Ook vraag ik me af waarom alleen de Lekdijk , IJsseldijk en de West- Vlisterdijk hier genoemd 
worden, er zijn immers veel meer van deze wegen binnen de Krimpenerwaard zoals onder 
andere,Steinsedijk, Bovenberg, Benedenberg,Zuidbroek,Bilwijk, 
Benedenkerk,Benedenheul,Tussenlanen, Benedenkerk, enz. enz .hebben deze mensen er dan geen 
last van???  En raken die niet overspannen dan?, dat lijkt me toch vreemd?

 Is het niet zo dat als we alleen de wegen afsluiten die u voor ogen heeft, dat u hier het  probleem 
gaat verplaatsen, de motoren blijven rijden dus zullen voor een andere route kiezen, bij handhaving 
pakt u de overtreders aan en bij afsluiten creëert u een nieuwe groep zogenaamde klagers!

Als het dan toch allemaal zo schadelijk is kunnen we net zo goed alle wegen afsluiten voor deze 
zogenaamde herrie schoppers en het motorrijden verbieden.



Meneer Dekker ik zou u graag bij deze uit willen nodigen om op een mooie dag plaats te nemen op 
mijn terras en dan eens bij te houden hoeveel van die herrie schoppers er nu eigenlijk echt zijn, u kan 
dan ook gelijk zien hoeveel motor rijders zich wel netjes aan de regels houden, op deze manier krijgt 
u een juist beeld, al die geluiden van de klagers voor lief nemen zonder echt te inventariseren kan 
toch niet.

Graag wil ik ook vragen als het dan toch tot een afsluiting komt, wat gaat u doen met de horeca 
bedrijven die aan de routes liggen, gaat u die compenseren voor de gederfde inkomsten? U zult 
snappen in deze moeilijke tijd voor de horeca kunnen we dit er niet nog eens bij hebben en 
compensatie zou dan zeker op zijn plaats zijn.

Hier wil ik het er voorlopig bij laten.

Verder wens ik u allen veel wijsheid toe bij het nemen van een besluit.


